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PS 66/18 Godkjenning av innkalling 

Behandling i Levekårsutvalget - 03.12.2018  
 
 

Vedtak 
 
Innkallingen ble godkjent. 
 
 

PS 67/18 Godkjenning av saksliste 

Behandling i Levekårsutvalget - 03.12.2018  
 
 

Vedtak 
 
Sakslisten ble godkjent. 
 
 

PS 68/18 Godkjenning av protokoll fra forrige møte 

Behandling i Levekårsutvalget - 03.12.2018  
 
 



Vedtak 
 
Protokoll fra forrige møte ble godkjent. 
 

PS 69/18 Bussavganger fra Halden til Aremark 

Behandling i Levekårsutvalget - 03.12.2018  
 
Rådmannens innstilling: 
 
Forslag til nye bussruter sendes Østfold Kollektiv omgående selv om høringsfristen har gått ut. 
 
Jørgen Grønlund fremmet følgende forslag: 
 
Levekårsutvalget støtter ARUNGs og rådmannens ønske om å gi en høringsuttalelse på nye 
bussruter som reduserer ventetiden for Aremarks elever i Halden videregående skole. 
 
Grønlunds forslag ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 
 
Levekårsutvalget støtter ARUNGs og rådmannens ønske om å gi en høringsuttalelse på nye 
bussruter som reduserer ventetiden for Aremarks elever i Halden videregående skole. 
 
 
 

PS 70/18 Lekser i skolen 

Behandling i Levekårsutvalget - 03.12.2018  
 
Rådmannens innstilling: 
 
Fra 01.01.2019 kan det igjen gis lekser til elevene i 1. til 4. trinn. Lekser skal gis i et omfang 
som er tilpasset årstrinn, skal inneholde mengdetrening i kjent stoff og alle lekser skal 
gjennomgår med hver enkelt elev. Det vises videre til sak 35/18 punkt 8 i LKU og referat fra 
møte i SMU 08 11 2018. Fristen for SMU til å vedta retningslinjer for lekser ved hele skolen 
forlenges til 30.06.2019 med virkningsdato for retningslinjene 01.08.2019. 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 
 
Fra 01.01.2019 kan det igjen gis lekser til elevene i 1. til 4. trinn. Lekser skal gis i et omfang 
som er tilpasset årstrinn, skal inneholde mengdetrening i kjent stoff og alle lekser skal 
gjennomgår med hver enkelt elev. Det vises videre til sak 35/18 punkt 8 i LKU og referat fra 
møte i SMU 08.11.2018. Fristen for SMU til å vedta retningslinjer for lekser ved hele skolen 
forlenges til 30.06.2019 med virkningsdato for retningslinjene 01.08.2019. 



 
 
 

PS 71/18 Tilstandsrapport 2018 Oppvekst 

Behandling i Levekårsutvalget - 03.12.2018  
 
Rådmannens innstilling: 
 
Tilstandsrapporten tas til orientering. 

Lokalt prioriterte satsingsområder 2019 støttes. 
 
Tilstandsrapporten ble drøftet, og det ble avtalt en liten redaksjonell endring før rapporten 
oversendes kommunestyret til behandling. På bakgrunn av dette ble rådmannens innstilling 
enstemmig vedtatt. 
 
 

Vedtak 
 
Tilstandsrapporten tas til orientering. 

Lokalt prioriterte satsingsområder 2019 støttes. 
 
 
 

PS 72/18 Orienteringer 

Behandling i Levekårsutvalget - 03.12.2018  
 
Virksomhetsleder/rektor orienterte utvalget om avslutning av sitt arbeidsforhold i Aremark 
kommune. 
 
 
 
 

PS 73/18 Referatsaker 

Behandling i Levekårsutvalget - 03.12.2018  
 
Ingen referatsaker. 
 
 
 
 



PS 74/18 Forespørsler 

Behandling i Levekårsutvalget - 03.12.2018  
 
Elin Buer fremmet en forespørsel om hvor man kan finne referater fra SU for barnehagen og 
skolen, samt referater fra skolens SMU, på nett. 
Rådmannens representant redegjorde for at det her er et forbedringspotensial og saken vil bli 
fulgt opp av administrasjonen. 
 
 
 
 


